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Voorjaar ▶▶▶▶ zomer 
Er is van alles om van te genieten in het Diemerpark, en genoten wordt er dan ook volop.  

Mensen wandelen en kijken hun ogen uit. Ze zien hoe de natuur in dit jaargetijde steeds 
gevarieerder en uitbundiger wordt. Ze luisteren naar het concert van nachtegalen, zanglijsters 
en merels en naar het gekwaak van de kikkers. Soms wordt een vos of een hermelijn gespot, een 
bijzonder moment.  

De een komt naar het park om tot rust te komen, om zich mentaal weer op te laden, de ander om 
de hond uit te laten (graag aangelijnd!) of om aan zijn/haar gezondheid te werken: ook voor 
yoga- en bootcampbeoefenaars is het Diemerpark een prima locatie.   
Hardlopers rennen puffend over de asfaltpaden, alsof ze tram 26 willen halen. Wielrenners en 
skaters racen over het lange, rechte stuk op de Diemerzeedijk.  En weer anderen rijden er, al dan 
niet ‘blind’ voor de natuur, dwars doorheen op weg naar school of werk. Kinderen beleven 
plezier aan de vele jonge konijntjes, meerkoetjes en fuutjes. Ze trappen een balletje of sjouwen 
met takken.  

Kortom, het Diemerpark is voor velen een waardevolle plek. En door de groei van het aantal 
bewoners rondom het park zal het voor steeds meer mensen belangrijk worden. Daardoor zal 
ook de druk op het park toenemen. Zeer de moeite waard dus, om er behoedzaam en zorgvuldig 
mee om te gaan! 

Wil je meedenken en meepraten over het park, over wat je bevalt of niet, wat er wel of niet in 
zou moeten veranderen? Wil je kennismaken met mede-Diemerparkliefhebbers?  

Kom naar de algemene ledenvergadering:  

maandag 19 juni 2017: 20:00 – 22:00 uur 

in de Flexbieb: Talbotstraat 46 op het Haveneiland (IJburg). 



Ontwikkelingen in en rond het park 

Nieuwe sportvelden? 

In een verslag van de vergadering van de bestuurscommissie stond een voorstel “om de aanleg 
van nieuwe sportvelden in dit park [bedoeld werd het Diemerpark- red.] te combineren met de 
aanleg van andere voorzieningen in dat park, zodat meer belangen gediend worden. “  

Nieuwe sportvelden in het Diemerpark? Hoeft men zich dan niets aan te trekken van het 
vigerende bestemmingsplan, dat uitbreiding van het sportterrein niet mogelijk maakt? Staat in 
de Structuurvisie Amsterdam 2040 dan niet dat ‘ruigtegebied/struinnatuur’, dit is het gebied 
rond het huidige sportterrein, niet “opgevuld” mag raken met ‘sportparken’? 

Wij zijn inmiddels uitgenodigd voor een gesprek met vertegenwoordigers van het stadsdeel over 
een project met de naam “Toekomst van het Diemerpark”. Wel hebben we de 
bestuurscommissie alvast laten weten dat uitbreiding van het sportterrein in het Diemerpark 
een omstreden, onrealistische exercitie is en dat wij ons daar   tot het uiterste tegen zullen 
verzetten.  

Verzinkbare paal op de Diemerzeedijk 

In de vorige Nieuwsbrief meldden we dat we aan de 
bestuurscommissie gevraagd hadden of op de 
Diemerzeedijk bij de ingang van het park bij de 
Nesciobrug een verzinkbare paal zou kunnen komen, net 
als in de Oeverzeggestraat. De reden daarvoor was dat 
mensen die in het park werkzaamheden verrichten het 
paaltje dat ze er uit gehaald hadden om te kunnen 
passeren, zelden terugzetten, waardoor al diverse keren 
automobilisten in het park verdwaald geraakt zijn.   

De stadsdeelvoorzitter deed toen de toezegging 
dat daarover “nagedacht” zou worden. Maar hij 
voegde er meteen aan toe dat het “wel heel duur” 
zou zijn.  

Tot onze aangename verrassing zagen we echter 
onlangs dat er gewerkt wordt aan het installeren 
van zo’n verzinkbare paal! Over een paar weken 
zal het hopelijk afgelopen zijn met auto’s die het 
park inrijden zonder dat ze daar iets te zoeken 
hebben.   

Parkeerterrein 
Het is bij het stadsdeel doorgedrongen dat er 
riskante situaties kunnen ontstaan door het grote 
aantal foutparkeerders bij de sportvelden.  

Een ambtenaar schreef (op 11 april): “Om die reden 
zijn er in de afgelopen maanden in het weekend , 
meerdere malen per dag  handhavers van het 
stadsdeel aanwezig geweest. Zij schrijven vele 
bekeuringen uit maar dit heeft tot nu toe blijkbaar 
onvoldoende effect gehad op het aantal 
foutparkeerders nabij de sportvelden.” 

Omdat het stadsdeel nu ook van mening is dat er op 
korte termijn iets moet veranderen, zal er overleg plaatsvinden met de sportclubs “om 
aanvullende maatregelen te bespreken”. Onze suggestie om de verzinkbare paal in de 
Oeverzeggestraat te gebruiken om te beletten dat automobilisten het park inrijden als het 
parkeerterrein vol is, zal daarbij worden “meegenomen”.  We wachten af… 



Op 19 juni a.s. om 9:00 uur zijn we bij de Rechtbank Amsterdam op de Parnassusweg.  

Er is dan een hoorzitting in verband met het beroep dat we, samen met de Amsterdamse 
Vogelwerkgroep en de Koninklijke Natuurhistorische Vereniging  (KNNV), aangespannen 
hebben over enkele verkeersbesluiten die de gemeente genomen heeft in verband met het 
gebruik van het parkeerterrein in het park.  
Die besluiten komen erop neer dat de gemeente zichzelf alle vrijheid toekent om het 
parkeerterrein open te stellen op ieder moment dat het haar goeddunkt.  
Wij willen echter duidelijke regels waardoor de mogelijke openstellingsmomenten beperkt 
blijven en daarop ‘gehandhaafd’ kan worden.  

De hoorzitting is openbaar, dus iedereen is welkom! 

Filmploeg in het park (2)  

Oók in de vorige Nieuwsbrief, schreven we dat er gedurende een week in januari bij de ingang 
Diemerparklaan plotseling een aantal auto’s, een tent en een generator in het park stonden. Dat 
had te maken met cateringfaciliteiten voor een filmset van het bedrijf Talpa. Volgens de 
stadsdeelvoorzitter was aan Talpa vergunning verstrekt om het park als parkeer- en 
cateringlocatie te gebruiken. Helaas waren de mensen van het Waterzuiveringsgebouw die 
verantwoordelijk zijn voor de afsluiting van het afval onder het park, daarvan niet op de hoogte 
gesteld.  

Op 13 april was er opnieuw een filmploeg in het park aan het werk. Dit keer werd er een 
reclamefilm opgenomen voor Spartamet fietsen. Er was politie aanwezig die het fietsverkeer 
door de verschillende objecten heen leidde. Auto’s stonden lukraak op de wandel/fietspaden en 
in het groen geparkeerd. 

Het leek ons  vreemd dat dit zomaar zou mogen.  

Wij vroegen de stadsdeelvoorzitter om toelichting. Volgens hem waren er (“RVV”) ontheffingen 
verleend voor het rijden met voertuigen op het Dick Hilleniuspad en de Diemerzeedijk. De 
filmopnames zouden zich concentreren op de Nesciobrug, het Dick Hilleniuspad en de brug 
naar de Oeverzeggestraat: “De inschatting bij het verlenen van de vergunning is geweest dat, 
indien de vergunde objecten op het asfalt van de Diemerzeedijk en/of het Dick Hilleniuspad 
blijven, dit geen verstorende factor voor de broedende vogels is ten opzichte van het normale 
gebruik van deze paden.” 

In de praktijk zagen we echter heel wat anders! Er werd gefilmd op de kruising van het Han 
Rensenbrinkpad met het Jan Beijerpad. En auto’s bevonden zich wel degelijk buiten de 
asfaltpaden. Dit is duidelijk te zien op filmopnamen die wij maakten:   http://bit.ly/2oDg2nz  

We hebben bij de gemeente een Wob-verzoek ingediend om inzage in de verleende vergunning 
te krijgen. Dan zal blijken dat óf de filmploeg buiten zijn boekje is gegaan (met medewerking 
van de politie) óf dat de voorlichting door onze stadsdeelvoorzitter niet correct is geweest.  



Drones 

Dat het Diemerpark prachtige uitgestrekte gras/kruidenvelden heeft, zonder bomen, struiken of 
hekken, wordt bij steeds meer bezitters van drones en op afstand bestuurbare vliegtuigjes 
bekend. Op sommige mooie dagen kan men ze bezig zien - en vooral ook horen -  op de  
‘speelweiden’ aan weerskanten van het Jan Beijerpad en op de ‘centrale hoogte’.  

In december vorig jaar hebben we, mede namens de stichting Natuurbescherming ZO, aan de 
gemeente gevraagd wat nu eigenlijk de regels zijn over het gebruik van drones in parken en 
natuurgebieden. Omdat we daar geen reactie op kregen hebben we, via o.a. een “Formulier brief 
aan de raad (raadsadres)” en twee keer inspreken bij de commissie Infrastructuur en 
Duurzaamheid van de centrale stad, de vraag nogmaals gesteld. Wethouder Choho heeft ons de 
laatste keer, op 17 mei, toegezegd dat we daar “voor het eind van de maand” antwoord op 
krijgen.   

Natuurbeschermingsmaatregelen 

De ARK-zone is het ruigste gebied van het Diemerpark. Ze strekt zich uit over de hele lengte van 
het park, tussen de Diemerzeedijk en het Amsterdam-Rijnkanaal (ARK). Dit stuk van het park 
behoort tot een belangrijke ecologische verbindingszone en is bestemd voor natuur en niet voor 
recreatie. Het is een plek waar dieren de nodige rust moeten kunnen vinden.  Helaas gaat dat al 
jaren niet meer goed. Vooral in het westelijke deel van de ARK-zone is er veel verstoring: 
mensen dringen er diep in door, maken er kampvuurtjes, houden er soms feestjes met harde 
muziek en laten hun afval achter.  

   

Om te vermijden dat dit natuurgebied nog verder aangetast zou worden hebben, op verzoek van 
ons, medewerkers van parkbeheer eind vorig jaar een ondiepe sloot die het westelijk deel van de 
ARK-zone van de rest van het park afscheidt, flink dieper 
gemaakt. Het bleek evenwel helaas toch nog mogelijk om met 
behulp van de vele takken in de buurt een dam over de sloot te 
maken. Dat was reden voor ons om zelf de handen uit de 
mouwen te steken en ons in waadpakken te hijsen om  die te 
verwijderen. We zullen het goed in de gaten moeten blijven 
houden. Het zal een hele klus blijven om het dierenleven in dit 
gebied te beschermen.  

Misschien kan een bord waarop duidelijk staat dat het een 
waardevol natuurgebied betreft, helpen?      



Paddenpoelen 

In de laatste week van april heeft het parkbeheer de begroeiing rond de paddenpoelen laten 
verwijderen. Reden daarvoor is, dat het gebied daardoor geschikter is voor ringslangen en 
rugstreeppadden, twee doelsoorten van het Diemerpark. Doelsoorten krijgen prioriteit bij het 
natuurbeleid, bijvoorbeeld omdat ze zeldzaam of bedreigd zijn. 

 

Vogelnieuws 

De IJsvogelwerkgroep 

In het Diemerpark zijn drie ijsvogelbroedplekken: twee kunstwanden, die op ons initiatief 
gemaakt of hersteld zijn, en één natuurlijke broedplek.  

Onze ijsvogelwerkgroep, met leden van 
onze vereniging en van 
Vogelwerkgroep Amsterdam, gaat ieder 
jaar na of de plekken nog in goede staat 
zijn en zorgt zo nodig voor herstel. Ook 
monitoren we de broedgevallen.  

Het broedseizoen 2017 is alvast 
succesvol begonnen: alle drie de 
broedplekken zijn door een 
ijsvogelpaar bezet. Helaas hebben de 
jongen van één paartje het niet gered: 
we hebben 2 dode ijsvogeljongen 
gevonden in een van de nestgangen. 
Het paar is onmiddellijk aan een 
nieuwe leg begonnen, hopelijk nu met 
meer succes. 

 

(Foto: Richard van Rooijen) 

 



Verslag vogelwandeling  

Op 29 april namen elf mensen deel aan 
een vogelwandeling, begeleid door 2 
‘vogelaars’, leden van onze vereniging. 
Net als vorig jaar was de wandeling een 
groot succes. Voor de deelnemers was 
het verrassend te merken hoeveel 
verschillende vogels er in het park 
verblijven en hoe gevarieerd hun zang is. 
Sommigen zagen voor het eerst ‘live’ een 
ijsvogel. Een gedetailleerd verslag is te 

lezen op http://bit.ly/2pZ9vVu. Na 
afloop van de wandeling was er een 

interview door IJburg TV (http://bit.ly/2qsQuL5). Bijgaande foto is een beeld uit die uitzending.  

Verenigingsnieuws 

Ledenvergadering 

De eerstvolgende algemene ledenvergadering zal plaatsvinden:  

maandag 19 juni 2017: 20:00 – 22:00 uur 

in de Flexbieb: Talbotstraat 46 op het Haveneiland (IJburg). 

Diemerparkboek 

Gebleken is dat veel beleidsmakers slecht op de hoogte zijn van het doel en de geschiedenis van 
het Diemerpark. Zo zien we ook weer in enkele bovenstaande berichten in deze Nieuwsbrief dat 
beleidsmakers, politici, veel te lichtzinnig (willen) omgaan met het kwetsbare park.  
Mede daarom werken we, in een rustig tempo, aan een boek over het Diemerpark.   

Het valt nog niet mee om een heldere indeling op te zetten om alle facetten van het park 
overzichtelijk en leesbaar te presenteren. Maar zodra er wat meer duidelijkheid is over de 
structuur (…en als de gemeente ons niet steeds blijft bezig houden met allerlei onzalige 
beslissingen over het park, waardoor we ons, gezien onze doelstellingen als vereniging, verplicht 
voelen om tijdrovende inspreekteksten, (Wob-)verzoeken, bezwaar- en beroepschriften te 
schrijven) willen we allerlei mensen benaderen om input te leveren.  

Wie het leuk vindt om ons te helpen en denkt een bijdrage te kunnen leveren, in de vorm van 
een eigen verhaal of via een interview, wordt hierbij van harte uitgenodigd contact met ons op te 
nemen! 

Lidmaatschap  

Wil je lid worden van de vereniging Vrienden van het Diemerpark of  heb je het 

lidmaatschapsgeld voor 2017 nog niet overgemaakt?  

Dan nodigen wij je uit om € 5,- over te maken (méér mag ook) op ons 

bankrekeningnr. NL18TRIO0254484840 t.n.v. Vrienden van het Diemerpark. 



Tot slot   

Heb je over één van bovenstaande onderwerpen vragen, of wil je meer gedetailleerde informatie, 
dan horen we dat graag. Ook als je zelf iets over het park wilt aansnijden of opmerken: we 
houden ons aanbevolen! 
 

De vereniging Vrienden van het Diemerpark heeft als doel het ruige  

karakter van het Diemerpark te beschermen en het park mens- en  

diervriendelijk te houden. 

We zijn bereikbaar via:  

• tel. nr. 020 4164813 en 06 3655 4881 

• e- mail: vriendenvanhetdiemerpark@gmail.com 

Website: www.vriendenvanhetdiemerpark.nl 

Bankrekeningnr.: NL18TRIO 025448 4840 t.n.v. Vrienden van het Diemerpark 

 
www.facebook.com/Diemerpark (Vrienden van het Diemerpark IJburg) 

  

  
www. twitter.com/diemerparkgroen 

      

 

 


